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PROTOKOL nr 20/20
z posiedzenia Komisji Kultury i Oswiaty Rady Gminy Jasienica

w dniul6 lipca 2020 roku od godziny 8.00 do 11.30
w sali sesyjnej Urz^du Gminy Jasienica

Obecni na posiedzeniu:
Czlonko-wie Komisji Kultury i Oswiaty

Zast^pca Wojta Gminy Jasienica
Dyrektor GZOSiP w Jasienicy

wg list obecnosci
(zal. nr 1 do protokolu)
Pan KrzysztofWieczerzak
Pani Urszula Bujok

1.
Proponowany porz^dek posiedzenia:
Powitanie i otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie i przyj?cie porz^dku posiedzenia.
3. Przyj^cie protokolow z poprzednich posiedzen Komisji.
4. Objazd boisk ,,0rlik" Gminy Jasienica, zapoznanie si? ze stanem technicznym zapleczy

sportowych.
5. Wolne wnioski i zapytania.
6. Zakonczenie posiedzenia.

Ad. 1

Otwarcia posiedzenia dokonal: przewodnicz^cy Komisji Kultury i Oswiaty Pan Tomasz
Osuch, ktory przywital przybylych gosci i radnych.
Ad. 2

Przewodnicz^cy posiedzenia przedstawil proponowany porz^dek. Zwrocil si? do czlonkow
Komisji z pytaniem czy s^ propozycje zmian do porz^dku obrad. Nikt nie zglosil zmian i
przedstawiony porz^dek posiedzenia zosta} w wyniku glosowania przyj^ty - 5 glosow ,,za".
Ad. 3

Czlonkowie Komisji zapoznali si? z protokotem wspolnego posiedzenia Komisji Kultury i
Oswiaty, Komisji Zdrowia, Sportu i Spraw Spolecznych oraz Komisji Porz^dku i Bezpieczenstwa
Publicznego, ktore odbyto si? w dniu 22 czerwca 2020 roku. W wyniku gtosowania protokot zostal
przyj^ty - 5 gtosow ,,za".

Czlonkowie Komisji zapoznali si? z protokolem z posiedzenia Komisji Kultury i Oswiaty,
ktore odbylo si? w dniu 2 lipca 2020 roku. W wyniku glosowania protokol zostal przyj^ty -
5 elosow ,,za".
Ad. 4

Pani Urszula Bujok Dyrektor Gminnego Zespolu Obslugi Szkol i Przedszkoli w Jasienicy
na prosb? Przewodnicz^cego Komisji przedstawila informacj^ na temat remontow w
poszczegolnych placowkach oswiatowych na terenie Gminy Jasienica. Z przedstawionej
informacji wynika, ze ze wzgl^du na ograniczone srodki w budzecie przeprowadzane s^ tylko
remonty niezb?dne ze wzgl^du na zapewnienie bezpieczenstwa i stworzenie warunkow do lepszej
nauki, po uprzednim uzyskaniu zgody Wojta Gminy:

ZSP Jasienica - zakonczono remont sali lekcyjnej i przedsionka do hali sportowej, oraz
drobny remont sekretariatu - koszt 28 tys. zl,
PP Swi?tosz6wka - planowana wymiana 3 okien, szacowany koszt to 10 tys. zt,
ZSP Rudzica - w trakcie remontu s^ schody wejsciowe wraz z chodnikiem - koszt 90 tys. A,
planowanejest malowanie korytarza i klatki schodowej - koszt 25 tys. zl,
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PROTOKOL nr 20/20

z posiedzenia Komisji Kultury i Oswiaty Rady Gminy Jasienica
w dniu 16 lipca 2020 roku

ZSP Grodziec - utworzono z swietlicy sal? lekcyjn^ pol^czon^ ze swietlic^, na poddaszu
utworzono bibliotek?, a na miejscu dotychczasowej biblioteki pokoj nauczycielski, w dwoch
salach wymieniono podtogi - t^czny koszt 21 700zl, wjednej z sal wymieniono 3 okna - koszt
14200zl, planowana jest wymiana kotla, koszt 70 tys. zl (wraz z automatyk^) srodki w
budzecie szkoly 30 tys. zl,

ZSP Mazancowice - planowany jest remont 14 kominow (a w dalszej przyszlosci calego
dachu) - koszt 60 270 zl,

ZSP Hownica - nie przewiduje si? remontow, jednakze w zaleznosci od decyzji Sanepidu
moze zaistniec potrzeba przeniesienia sali przedszkolnej z przyziemia na parter,
ZSP Mi^dzyrzecze - w trakcie remontu jest kuchnia i swietlica w ramach programu ,,PosiIek
w szkole i w domu" - wklad wlasny 18 587 zl, wnioskowana kwota to 7403 5 Izl, calkowity
koszt 92 939zl, w planie jest rowniez wykonanie nowej bramy od frontu szkoly,
ZSP Wieszcz?ta - planowany jest remont dachu - koszt 25 500zl.

Nast^pnie Pani Dyrektor poinformowata, ze w tym roku przedszkola nie prowadz^ dyzurow
wakacyjnych, wszystkie s^ otwarte jak w roku szkolnym. Poinformowata rowniez, ze w ramach
rekrutacji zostaty przyj?te wszystkie dzieci do przedszkoli i s^jeszcze wolne miejsca.

Radna Irena Sojka zapytata o mozliwosc rozbudowy ZSP w Hownicy. Pani Urszula Bujok
stwierdzila, ze ZSP Ilownica oraz ZSP w Wieszcz^tach to szkoty, ktore potrzebuj^ rozbudowy.

Radny Dariusz Krymski poprosil o wykonanie szacunku kosztow remontu dachu ZSP w
IVtazancowicach.

Czlonkowie Komisji dokonali objazdu boisk ,,0riik" Gminy Jasienica w trakcie, ktorego
stwierdzili:

Orlik przy ZSP w Rudzicy - stan zaplecza nie budzi zastrzezen, natomiast Dyrektor ZSP Pani
Alicja Radgowska zwrocila uwag? na potrzeb? wykonania odwodnienia biezni w dwoch
miejscach oraz wyczesania nawierzchni boiska sportowego,
Orlik przy ZSP Mi?dzyrzecze Gome - zaplecze ze wzgl^du na przeciekanie sufitow w
okolicach swietlikow wymaga generalnego remontu, zwrocono uwag? na osiadanie terenu w
miejscu usytuowania kontenerow, przez co odsloni^ciu ulegfy rury prowadz^ce do
sanitariatow, co w sezonie zimowym grozi ich uszkodzeniem oraz przemieszczeniu ulegla
skrzynka energetyczna, boisko sportowe wymaga wyczesania nawierzchni,
Orlik przy ZSP Mazancowice - stan zaplecza dobry jednak istnieje potrzeba uszczelnienie
przeciekaj^cych swietlikow oraz wykonania odprowadzenia wod opadowych z dachu.
Dyrektor ZSP Pani Agata Czauderna zwrocila uwag$ na potrzeb^ wyczesania nawierzchni
boiska sportowego oraz wykonania odwodnienia boiska.

Ad. 5

Ad. 6
Radni nie zglaszali wnioskow i zapytan.

Na tym posiedzenie zakonczono.

Protokolowala

Syjxyia Szymala

Przewodnicz^cy Komisji
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